
Ponosni na svoje delo
Minula štiri leta, pa že prejšnja štiri, sera

bil delegat v skupščini družbenopolitične skup-
nosti. Zdaj, po dveh mandatnih obdobjih, sem
na opravljeno delo ponosen, hkrati pa tudi ne-
koliko razočaran, saj mislim, da bi lahko dele-
gati v naši delegaciji še več storili, čeravno
nas vsi hvalijo, češ, kako smo žrtvovali svoj
prosti čas, od kod črpamo voljo, da se poglab-
ljamo v vsa zapletena in obširna delegatska
gradiva ipd.

Te, zadnje pohvale mi ne laskajo kaj prida,
saj se zavedam, da smo sami svoje sreče ko-
vači. Danes še opravljamo to delo mi, pred šti-
rimi leti izvoljeni delegati, jutri bodo pač drugi.
Razočaran pa sera zategadelj, ker v obeh man-
datnih obdobjih naša delegacija ni dobila do-
volj podpore družbenopolitičnih organizacij in
samoupravnih organov našega okolja. Če bi
bilo te podpore več, bi lahko storili še maršikaj
drugega in ne samo to, da smo se kar naprej
sestajali na sejah delegacije, pa včasih ni.ti
nismo vedeli, kaj okolje, ki nas je tudi izbralo,
o nekem problemu misli.'

Na drugi strani pa sem vesel, saj je mnogo
tega, o čemur jaz razraišljam — prepričan pa
sem, da tudi mnogi drugi moji sodelegati —
vendarle bilo obravnavano na temeljnih kan-

didacijskih konferencah, kjer smo izbirali kan-
didate za nove delegacije. Dosedanji delegati
so o teh problemih bolj odločno in jasno spre-
govorili kot v preteklosti, pa tudi družbenopo-
litične organizacije so v svojih ocenah o de-
lovanju delegatskega sistema, o pomanjkljivo-
slih v delovanju, sprejele odločne usmeritve in
stališča.

Konec koncev, ko takole razmišljam, bi kar
še enkrat ponovil mandat, seveda, če bi me
volivci izbrali (seveda se zavedam, da sta dva
mandata več kot dovolj), saj tako jasnih mnenj
in stališč do sedaj še nisem imel priložnosti
slišati. Zato sem prepričan, da bodo delegati,
ki jih bomo izbirali na volitvah v TOZD 11.
marca in v krajevnih skupnostih 14. marca, ve-
liko bolje in uspešneje delovali, kot pa smo mi
v prvih obdobjih, saj smo se morali še marsi-
česa naučiti. Naše dobre in slabe izkušnje bo-
do novo izbranim delegatom prav gotovo kori-
stile, da bodo lahko veliko bolje delovali, kot
pa smo mi.

Ta prispevek sem napisal, ker čutim, da
moramo pred volitvami tudi »stari« delegati
še nekaj povedati. Da smo — kljub vsemu —
na svoje delo ponosni.

France Horvat


